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Bavelse Berg beter bezien
Vrijdag 20 april 2007 - BREDA - Er moeten meer verkeersvarianten worden onderzocht
voor de ontsluiting van het Park Bavelse Berg. Verschillende fracties in de 
raadscommissie Onderwijs en Economie legden die eis gisteravond op tafel.

Dat gebeurde bij de behandeling van de richtlijnen voor de milieu effectrapportage (MER) voor het
nieuwe ontspannings- en evenemententerrein rondom en op de oude vuilberg dat twee miljoen 
bezoekers per jaar moet gaan trekken. Naar aanleiding van opmerkingen uit de commissie over de 
richtlijnen verklaarde wethouder Cees Schoenmakers in eerste instantie dat er niets meer te 
wijzigen viel. Dat had hij beter niet kunnen zeggen, want vanuit de commissie kwam meteen de 
opmerking dat die geen zin had te debatteren over de MER als de politiek er voor spek en bonen bij 
zat. Het scheelde niet veel of de politiek had geweigerd de MER-richtlijnen in de raadsvergadering 
van 12 mei te behandelen. Na een schorsing zei Schoenmakers dat de raad alsnog met aanvullingen 
op de richtlijnen kan komen.

B en W kregen forse kritiek van de commissie over de kwaliteit van de startnotitie voor de milieu 
effectrapportage. De MER-commissie in Utrecht eist een zware reeks aanvullende onderzoeken. Zo 
moet naast de bouw van duizenden huizen in Bavel ook de bouw van drieduizend woningen in 
Teteringen worden meegewogen. 

De MER-commissie eist meer informatie over bezoekers- en verkeersstromen en over fijnstof en de 
luchtkwaliteit. Ook moet er een alternatieve locatie worden gezocht voor de uitbreiding van 
Hoogeind. Met dat terrein is de begroting van het project van 120 miljoen sluitend gemaakt.

>>De milieueffectrapportage voor Park Bavelse Berg wordt een zware dobber. De MER-commissie 
heeft veel extra zware eisen op tafel gelegd.
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